

Amazing™  
**Asean**

**5D4N**  
**河内**  
**HANOI**

Singapore ✈ Hanoi

Tour Code: JWH

**Golden®**  
**Destinations**



Vietnam  
越南



Tran Quoc Pagoda  
镇国寺



Ho Chi Minh  
Mausoleum  
胡志明主席寝陵



Hanoi Cathedral  
河内大教堂

行程次序，以当地旅社安排为准。  
Sequences of Itinerary are subject  
to local arrangement.

West Lake  
西湖





Ngoc Son Temple  
玉山祠



Thung Nang (with Boat Tour)  
阳光谷 (含船游)



Ba Dinh Square  
巴亭广场



## SCHEDULE

### D1 SINGAPORE ✈️ HANOI

(MOB/D)

- ☑️ After Dinner, Check in Hotel

### D2 HANOI 🚗 TAM COC 🚗 HANOI

(B/L/D)

- ☑️ West Lake
- ☑️ Tran Quoc Pagoda
- ☑️ Thung Nang (with boat tour)

### D3 HANOI

(B/L/D)

- ☑️ Ho Chi Minh Mausoleum (Outside)
- ☑️ Ba Dinh Square
- ☑️ Hanoi Cathedral
- ☑️ The Opera House
- ☑️ Hoan Kiem Lake
- ☑️ Ngoc Son Temple (Outside)
- ☑️ Hanoi Old Quarter

### D4 HANOI FREE DAY

(B)

- ☑️ Free & Easy or join the Optional Tour

#### Optional Tour:

#### 1. Ha Long Bay:

USD 52/Pax (Min 10 Pax)

\*Sung Sot – Surprising Grotto

\*Discover Luon Cave (Water Cave)

\*Titop Island

### D5 HANOI ✈️ DEPARTURE

(B/MOB)

## TOURIST ATTRACTIONS:

### HANOI

- ◆ **West Lake** - also known as Golden Buffalo Lake, is a famous lake located in Hanoi, Vietnam. It is situated to the northwest of the city center, about 200 meters from Ba Dinh Square, and covers an area of approximately 5 square kilometers. West Lake was originally formed by a section of the Red River that became blocked. It has been well-known since the early period of the Ly Dynasty in Vietnam, and many temples and palaces can be found around the lake.
- ◆ **Tran Quoc Pagoda** - Located on the only island in West Lake, Golden Fish Island, it was built during the reign of Emperor Ly Nam De between 544 and 548 AD, originally named Ky Quoc Pagoda. This pagoda is closely linked to the birth of Vietnam's first state, Vạn Xuân. With its long history, Tran Quoc Pagoda became the Buddhist capital during the Ly and Tran dynasties and is regarded as a famous landmark of the ancient Thang Long city and present-day Hanoi.
- ◆ **Ho Chi Minh Mausoleum** - Located in Ba Dinh Square in the center of Hanoi, the capital of Vietnam, it is the tomb of Ho Chi Minh, the former revolutionary leader and Chairman of the Central Committee of the Communist Party of Vietnam. For many Vietnamese, it is one of the most sacred places, and visitors have the opportunity to pay respects to Ho Chi Minh's body.
- ◆ **Ba Dinh Square** - Located in the center of Hanoi, it was here that President Ho Chi Minh declared Vietnam's independence. Ba Dinh Square is an important venue for rallies and festive events. If Hanoi is the heart of Vietnam, then Ba Dinh Square can be considered the heart of Hanoi.
- ◆ **Hanoi Cathedral** - It is the oldest cathedral in Hanoi and is said to be modeled after Notre-Dame Cathedral in Paris. It truly has a medieval style and is one of the most iconic French-style buildings in Hanoi. Built in 1886, it is designed in the Neo-Gothic style and was sponsored by two lottery merchants.
- ◆ **Hoan Kiem Lake** - A natural freshwater lake located in the center of Hanoi, in the district of the same name, it is a famous landmark and tourist attraction, as well as an important place for the daily leisure and recreation of the locals. During the Ly and Tran dynasties, it was called Green Water Lake. Later, due to its use as a site for naval drills and inspections, it was renamed Navy Lake, and at one point, it was also referred to as Left-Watch Lake.
- ◆ **Hanoi Old Quarter** - Immerse yourself in the rich history and culture of Hanoi's Old Quarter, a downtown area known for its rich heritage, bustling streets, and traditional charm. Exploring its unique architectural styles, historical sites, and delicious cuisine makes this area a must-visit destination for tourists in Hanoi.



✓ 4 Breakfast / 2 Lunch / 3 Dinner



**HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)**

✓ Reyna Hotel or Similar Class x 4 Nights

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Hoan Kiem Lake  
还剑湖



Hanoi Old Quarter  
河内老城区



The Opera House  
河内大剧院



## 精简行程

### 第一天 新加坡 ✈️ 河内 (机上用餐/晚)

- ☑️ 晚餐后，入住酒店

### 第二天 河内 🚗 三谷 🚗 河内 (早/午/晚)

- ☑️ 西湖
- ☑️ 镇国寺
- ☑️ 阳光谷 (含船游)

### 第三天 河内 (早/午/晚)

- ☑️ 胡志明主席寝陵 (外观)
- ☑️ 巴亭广场
- ☑️ 河内大教堂
- ☑️ 河内大剧院
- ☑️ 还剑湖
- ☑️ 玉山祠 (外观)
- ☑️ 河内老城区

### 第四天 河内 (早)

- ☑️ 全天自由活动 (或) 参与自费项目

#### 自费项目:

- 探索下龙湾之旅 (最少10人成团)  
每人52美金

- \*惊奇洞
- \*天井洞 (水洞)
- \*提托普岛

### 第五天 河内 ✈️ 回程 (早/机上用餐)

## 观光景点:

### 河内

- ◆ **西湖** - 又名金牛湖，是越南河内市内的一座著名湖泊，位于市区西北，距巴亭广场约有200米，面积约5平方公里。西湖原为红河的一段河道淤塞而成，早在越南李朝初期便已出名，环湖多有寺庙宫殿。
- ◆ **镇国寺** - 坐落在河内西湖唯一一座岛——金鱼岛上，建于公元544至548年李南帝皇帝时期，原名开国寺。这座寺庙与越南首个国家——万春国的诞生息息相关。以其悠久的历史，镇国寺成为李陈时期的佛教之都，被视为昔日升龙城和今日首都河内的名胜。
- ◆ **胡志明主席寝陵** - 位于越南首都河内市的市中央巴亭广场，是前越南革命领导人、越南劳动党中央委员会主席胡志明的陵墓。对许多越南人来说是最神圣的地方，游客们有机会瞻仰胡志明的遗体。
- ◆ **巴亭广场** - 位于河内市中心，当时，胡志明主席在这里宣布越南独立。巴亭广场是举行集会和节日活动的重要场所。如果说首都河内是越南的心脏，那么巴亭广场可以说是河内的心脏。
- ◆ **河内大教堂** - 是河内最古老的教堂，据说是仿巴黎圣母院兴建而成，真的很具中世纪古风，也是河内很具代表性的法式建筑。建于1886年，属新哥德风格，由两位彩券商所赞助兴建。
- ◆ **还剑湖** - 是河内市中心的一个天然淡水湖，位于以其命名的还剑郡，为河内著名地标兼旅游景点，市民日常休闲娱乐的重要场所。李、陈两朝时称作绿水湖，后因此湖被作为操练和检阅水军的场所而改称水军湖，还曾一度改称左望湖。
- ◆ **河内老城街** - 沉浸在河内老城区丰富的历史和文化中，这是一个以丰富的遗产，繁华的街道和传统魅力而闻名的市中心地区。探索独特的建筑风格，历史遗址和美食美味，使这个地区成为游客必访的河内旅游胜地。



✓ 4早餐/2午餐/3晚餐



酒店住宿 (4晚)

✓ 河内雷纳酒店或同等级 x4晚

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日，公众假期，天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）以确保行程顺利进行，会或否事先通知。

备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。



# General Information

## · 河内 HANOI ·



<b>货币</b> Currency 	Vietnamese Dong - VND 越南盾 - VND	<b>信用卡</b> Credit Card 	* Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used. * 致电信用卡中心, 以延长你的信用卡额度
<b>货币兑换率</b> Exchange Rate 	1000 VND = MYR 0.18 1000 越南盾= 马币 0.18 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	<b>拨号代码</b> Dial Code 	Vietnam : +84 越南 : +84
<b>电压</b> Voltage 	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220伏特	<b>插座</b> Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type C - 两个圆脚插头 / 2 round pin
<b>时差</b> Time Different 	Vietnam (Hanoi) - Malaysia is 1 hour ahead of Hanoi 越南(河内) 标准时差慢马来西亚时间1小时	<b>行李托运</b> Luggage Allowance 	Check in Luggage : 20 kg Each guest is allowed one piece of cabin baggage AND 1 laptop bag OR 1 handbag on-board. The main cabin baggage shall not exceed 56cm x 36cm x 23cm and does not weigh more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤
<b>气候</b> Weather 	<input type="checkbox"/> Summer 夏季 1月 - 12月 Jan to Dec 18°C - 35°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
<b>飞机型号</b> Aircraft Type 	<p>AIRBUS A321</p>		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight : 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费用:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>



Operated By  
**ICE HOLIDAYS SDN BHD**  
 (230643-X) KPK/LN:2441

GD Partner: